



JOSEBA ARRIZABALAGA

Punta Galea Txirrindulari Elkartea

Presidente

Lehendakaria

Président

Bertako presidente izateaz oso harro nagoen batzorde honek, printzipioz ez du proiektu handirik epta aldaketa erradikalik egiteko asmorik. Finkatutako helburuari eutsi behar diogu. Bainan ilusio asko eta gauzak ondo egiteko gogoa badaukagu. Soilik bi gauza eskatzen ditut; kolaborazioa, beti bezala, eta zuen barkamena zerbait pentsatuta zegoen bezala irteten ez badu, intentzio onenarekin egiten dugulako.

Telefono mugikorra pizten dudan bakoitzean, orain dela urte batzuk abesti baten lelotik hartutako esaldi bat agertzen da. Honela dio: "HOBE DA IBILTZEA, GELDITU ETA DARDARAKA HASTEA BAINO". Esaldi hori zuekin partekatzen dut orain, gure bidea egiten jarraitzeko. Bide hori gure elkartea aurrera eramatea da, eta arazo bat dagoenean ez gaitezen dardaraka hasi, eta aurrera jarrai dezagun orain dela 41 urtetik egiten ari garen bezala, elkarrean gozatzen jarraitu ahal izateko, guztiok batera, urte askotarako.

Ateak irekita daude, orain zuei tokatzen zaizue sartzea.

Badira gizaki bezala izan ditzakegun eta besteei eskaini ahal dizkiegun keinu oso politik, baina eskerrak ematea benetan arima biluzten duen keinu bat da, esker onekoa den pertsona batek beti izango dituelako gauza gehiago jasotzeko aukera gehiago. Eskertzen duenak baloratu egiten du, eskertzen duena zoriontsu sentitzen da, eta bihotzetzik eskertzen duenak gauza gehiago jasotzen ditu. Laguntza talde on bat sor ezazu, gehienbat zerbait egin nahi ez duzunerako. Taldekoideek hazten lagunduko dizute, eta gogoratu denbora gutxiago ematen dela zerbait ondo egiten, gaizki zergatik egin den azaltzen baino.

La Junta que me enorgullece presidir, no tiene en principio, grandes proyectos, ni cambios radicales. Tenemos que seguir nuestra meta marcada. Lo que si tenemos, es mucha ilusión y ganas de hacer las cosas bien. Solo pido dos cosas: colaboración como siempre, y que si algo no sale como hubiese gustado, sepáis disculparnos, porque todo lo hacemos con la mejor intención.

Cada vez que enciendo el móvil, aparece una frase que tomé prestada hace unos años del estribillo de una canción, y que dice: "ES MEJOR CAMINAR, QUE PARAR Y PONERSE A TEMBLAR" Yo os la presto ahora, para que sigamos haciendo este camino, que consiste en sacar adelante a nuestra Sociedad, para que cuando haya algún problema, no nos paremos a temblar, y sigamos adelante como llevamos haciéndolo desde hace 41 años, y así, poder seguir disfrutando de ella, todos juntos muchos años más.

Las puertas están abiertas; ahora os toca a vosotros entrar.

Hay gestos muy bonitos que como humanos podemos tener y entregar a los demás, pero dar un agradecimiento, es un gesto que verdaderamente desnuda el alma, pues una persona agradecida, siempre tendrá motivos para recibir más cosas.

El que agradece, valora, el que agradece, se siente feliz, y quién agradece de corazón, recibe muchas más cosas.

Créate un buen grupo de apoyo, especialmente para cuando no quieras hacer algo. Ellos te ayudarán a crecer, y recuerda, que se tarda menos en hacer una cosa bien, que en explicar por qué se hizo mal.

Le Conseil que je préside et dont je suis fier n'a pas, au départ, de grands projets ni de changements radicaux. Nous devons continuer avec l'objectif que nous avons en vue.

Ce que nous avons c'est beaucoup d'illusion et envie de bien faire. Je demande seulement deux choses : De la collaboration, comme d'habitude ; et que si quelque chose ne se passe pas bien, vous puissiez nous excuser car tout ce que nous faisons est de notre mieux.

A chaque fois que j'allume mon portable, il y a une phrase qui apparaît que j'ai emprunté il y a quelques années du refrain d'une chanson et qui dit : « C'est mieux de marcher que de s'arrêter et se mettre à trembler ». Je vous la propose maintenant pour que nous continuions à faire ce chemin qui a pour but poursuivre avec notre Société , afin que quand il y ait un souci, nous ne nous arrêtons pas en tremblant mais au contraire nous continuons de l'avant comme nous faisons depuis 41 ans et ainsi nous puissions profiter tous ensemble encore longtemps.

Les portes sont ouvertes, maintenant c'est à vous d'entrer.

Les êtres humains sont capables d'avoir de beaux gestes et transmettre aux autres, mais c'est la reconnaissance le geste qui déshabille vraiment l'âme car une personne reconnaissante aura toujours des motifs pour recevoir davantage.

- Celui qui est reconnaissant met en valeur.

- Celui qui est reconnaissant est heureux.

- Celui qui est reconnaissant de tout son cœur reçoit encore plus.

C'est important de se créer un groupe d'appui, spécialement pour se faire aider. Celui-ci aidera à grandir et il faut se rappeler qu'on tarde moins à faire bien les choses qu'à expliquer pourquoi on les a mal faites.